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Til stede:    Afbud: 
Peder Tørnqvist   Winni Bonnichsen 
Stine Mølgaard Jensen 
Claus Pedersen 
Keld Vestergaard 
Tobias Skovmose 
Lars Schack Jessen 
Anders Rohr Jørgensen 
Gurli Thøgersen 
Marianne Gøgsig 
 
 
 
Dagsorden 
 

1. Underskrift af referat fra bestyrelsesmøde den 6. december 
 

2. Punkter fra formanden 
 

3. Punkter fra næstformanden 
 

4. Punkter fra koordinator: 
a. Status på møde med Bettina Munch, ifm. markedsføringsplan 

I. Marianne afventer svar  
 

b. Kontingentafregning, JFM 
I. JFM er mærket af faldende annonceringer mm., hvorfor de ønsker at melde sig ud 

af Ribe Handel, og i stedet betale  
 

c. Evaluering af Jul i Ribe 
I. Der skal mere struktur over hvad hytterne på Torvet skal fungere og hvad der må 

sælges i de forskellige hytter.  
II. Julegruppen tager det med på evalueringsmødet 

III. Der skal sendes en evaluering ud til medlemmerne, så vi kan danne os et overblik 
over hvordan julesalget har været i år.  

IV. Stine: vi hat oplevet rigtig mange mennesker i byen og vi kan se på f.eks. sociale 
medier, at der er mange der har valgt Ribe til. Der har også været mange 
turister. Ingen negative kommentarer omkring mindre julebelysning.  

V. Gurli: dem, der kommer til byen, er meget positive. Det har været en fin jul 
generelt. Smag på Julen-teltet er stadig grimt og det kunne være dejligt hvis der 
kunne gøres noget ved det.  

VI. Claus: kan Smag på Julen gøres til et større arrangement? F.eks. ved at inddrage 
byens butikker, og lave samme set-up med pavilloner ned gennem gågaden, i 
stedet for det hvide telt.  

VII. Keld: Julen i Jernstøberiet har været lidt á la 2019. Et år som 2021 er svært at 
sammenligne med, da folk havde en hel masse feriepenge som brændte i 
lommerne. Men julen 2022 har været bedre end estimeret. Generelt kommer 
kunderne ind og er glade og tilfredse. Der har ikke været noget negativt.  

VIII. Claus: det var et hit med snedronningen og Drakomir. Vi har haft travlt på 
Danhostel.  

IX. Lars: vi savnede julehytterne mellem Jul og nytår. Det kan tages med i 
evalueringen, om de skal være åbne f.eks. den 27.-28. december.  
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X. Tobias: vi har haft en bedre december end sidste år. Specielt weekenderne har 
været rigtig gode, og i hverdagene har vi også haft en del overnatninger.  

XI. Peder: jeg har haft snakket lidt med familie og venner, om de kommer til Ribe. 
Især dem jeg kender fra Brørup kommer meget til Ribe, men også fra Bramming, 
Vejen osv. 

XII. Der tales om hvordan vi bedst muligt kan udbrede budskabet om at handle lokalt.  
  

d. Bybus – høring (status fra medlemmer) 
I. Der er et klart flertal fra de medlemmer, der er vendt tilbage på mailen fra før jul, 

der ønsker at beholde bybussen i Ribe.  
II. Keld tager over herfra.  

 
e. Frøken Anna nyt medlem af Ribe Handel 

I. Modtager Ribe Bygavekort og er kommet på hjemmesiden.  
 
 

5. Eventuelt 
I. Lars: Det lille lokale i gågaden (gamle pizzeria) er blevet lejet ud til et 

Københavnsk galleri per. 1. februar.  
II. Gurli: der er forespørgsel fra rigtig mange turister om at Domkirkens hjemmeside 

bliver opdateret. Der er rigtig mange der kommer til byen for at opleve 
Domkirken, men af og til er den lukket når de kommer. Keld tager fat i rette 
vedkommende.  

III. Ift. repræsentant i Ribe Byferies bestyrelse, så er det blevet besluttet, at Peter 
Lauritzen fortsætter sin periode ud, for at skabe ro omkring det lige nu. 
Perioderne er på fire år, og når perioden udløber, finder vi en ny repræsentant.  

IV. Habengut vil gerne have besøg af Ribe Handel.  
V. Rengøring af gadelamper – de er ikke rengjort i længe, ser det ud til. Hvem står 

for den?  
VI. Claus: julekuren afholdt vi 14. december, og det blev sagt samme aften, at det 

skal gøres igen. På næstkommende bestyrelsesmøde i Business Esbjerg vil Claus 
derfor kigge ind i om vi allerede nu her kan finde en ny dato i julen 2023.  

VII. Uge 7: der kommer ikke til at ske noget i Ribehallen i vinterferien, men Marianne 
tager kontakt til de forskellige seværdigheder mm. i Ribe og samler ind dérfra.  

   
 
Næste bestyrelsesmøde finder sted tirsdag den 7. februar kl. 8, på Det Gamle Rådhus 

 
 
 
 


